



氮化钛镀膜对纯钛铸件表面耐磨性的影响

佟宇1 郭天文2 肖慧军3 王菁2 梁海锋4

1.空军杭州航空医学鉴定训练中心口腔科杭州310013; 2.第四军医大学口腔医院修复科西安710032; 3.解放军100 医院口腔科苏州215007; 4.西安工业大学陕西省薄膜技术与光学检测重点实验室西安710032

Effects of titanium nitride coating on wear resistance of cast titanium

TONG Yu1, GUO Tian-wen2, XIAO Hui-jun3, WANG Jing2, LIANG Hai-feng4.

1. Dept. of Stomatology, Hangzhou Aeromedicine Evaluation and Training Center of the Air Force, Hangzhou 310013, China; 2. Dept. of Prosthodontics, College of Stomatology, The Fourth Military Medical University, Xi'an 710032, China; 3. Dept. of Stomatology, Chinese People's Liberation Army 100 Hospital, Suzhou 215007, China; 4. Shanxi Province Key Laboratory of Thin Film Technology and Optical Detection, Xi'an Technological University, Xi'an 710032, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献\(0\)](#)

[相关文章\(7\)](#)

[点击分布统计](#)

[下载分布统计](#)

蜀ICP备09014039号

版权所有 © 《国际口腔医学杂志》编辑部

地址：四川成都人民南路三段14号 邮编：610041 电话：028-85502414 E-mail: gwyxkqyxfc@vip.163.com

本系统由北京玛格泰克科技发展有限公司设计开发 技术支持: support@magtech.com.cn